

基本色系列

STANDARD COLOR

NEXT, ENDLESS AND BEYOND

ALUCOBOND® 阿鲁克邦®

ALUCOBOND®

Only for Metallic and Effect Colours

To avoid possible reflection differences, it is recommended to install the panels in the same direction as marked on the protective peel-off-foil. Colour variations may occur between panels originating from different production batches. To ensure colour consistency, the total requirement for a project must be placed in one order.

ALUCOBOND® Basic Colour Classification

Solid Colours

No matter whether a soft white or a vibrant red is selected, solid colours are always a good choice when a uniform appearance without special effects is required. The gloss of solid colours is between 30%-40% according to Gardner Scale, The gloss of high gloss colour is between 70%-80% according to Gardner Scale.

Metallic Colours and Special Effect Colours

The different appearance of colour and gloss under various light conditions and viewing angles gives these surfaces a vivid impression and brings them alive. According to Gardner Scale, the gloss of metallic colours is between 30%-40%, and the gloss of special effect colours is between 70%-80%.

对金属色和特殊效果色的特殊要求

为了避免可能出现的反射造成的颜色差异，复合板必须按照保护膜上箭头所示相同方向进行安装。不同批次生产的复合板可能存在色彩差异。因此必须对每个工程所需的板材进行一次性订货以保证色调完全一致。

阿鲁克邦® 基本颜色的分类

单色

无论是浅白还是鲜红，如果您需要无特殊效果的单色表面，单色永远是您的理想选择。根据加德那尺度 (Gardner Scale) 单色的光泽度介于30%-40%之间，高光色的光泽度介于70%-80%之间。

金属色和特殊效果色

金属色和特殊效果色在变换的光照条件和视角下呈现出鲜明、生动的视觉效果。根据加德那尺度 (Gardner Scale) 金属色的光泽度介于30%-40%之间，特殊效果色的光泽度介于70%-80%之间。

我们提供多种先进的烤漆系统供客户选择：

The range of coating systems includes:

加铂珑® 烤漆 Ultra-coat-FEVE

加铂珑® 烤漆 Ultra-coat-PVDF

炫丽珑® 烤漆 Supa-coat-HDP

绣丽珑® 烤漆 Hi-coat-PE

色卡上颜色的呈现，受到印刷的限制，如需准确的颜色样板，请向工作人员索取。
The colour reproduction in this colour chart is subject to printing limitations.
For exact colour matching, please request for actual colour samples.

基本色卡上的基本颜色均可提供，同时我们还提供配色服务，来满足客户对特殊颜色的需求。
The standard colours shown on this colour chart are available.
Also, we provide colour matching to satisfy the customer's special request.

封面油画由黄英浩先生创作
Cover art work by Yinghao Huang



阿鲁克邦® 基本色系列
ALUCOBOND® BASIC COLOUR



ALUCOBOND® 阿鲁克邦®



CS 2019/V1



www.alucobond.com.cn

Alucobond Asia Pacific Management (Shanghai) Ltd.
阿鲁克邦亚太管理(上海)有限公司

3A Composites (China) Ltd.
思瑞安复合材料(中国)有限公司

上海市黄浦区蒙自路763号, 丰盛创建大厦1902
1902 Hongkong Prosperity Tower, 763 Mengzi Road
Tel: 86 21 6315 8550 Fax: 86 21 6315 8560